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P R O T O K Ó Ł  Nr XLIX/13  

z sesji Rady Miejskiej Mieroszowa 

odbytej w dniu 28 listopada 2013r. 

w Urzędzie Miejskim w Mieroszowie 

 

Godzina rozpoczęcia:  13: 00 

Godzina zakończenia: 14: 45 

 

Ad. 1. Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Mieroszowa - Pan 

Ryszard Gubernat. Stwierdził, że na  stan 15 radnych Rady Miejskiej obecnych jest  

14 radnych, czyli ustawowa większość do podejmowania prawomocnych decyzji. 

Lista obecności stanowi załącznik Nr 1a do niniejszego protokołu. 

Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik Nr 1b do niniejszego protokołu. 
Następnie Pan Przewodniczący powitał zaproszonych gości : 

- Burmistrza Mieroszowa – Pana Andrzeja Laszkiewicza, 

- Z-ca Burmistrza –Dorota Bekier, 

- Skarbnika – Panią Małgorzatę Prasek, 

- Kierowników jednostek organizacyjnych Gminy,  

- Kierowników referatów Urzędu Miejskiego. 

 

Ad.2. Przewodniczący Rady Miejskiej Mieroszowa – Pan Ryszard Gubernat    

1. Otwarcie sesji.  

2. Przedstawienie porządku obrad.  

3. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie nadania tytułu 

Honorowego Obywatela Gminy Mieroszów. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej Mieroszowa. 

5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym – zapytania 

Radnych. 

6. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej Mieroszowa. 

7. Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych. 
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8. Projekt uchwał Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie wprowadzenia zmian do 

Wieloletniej Prognozy Finansowej 2013-2018. 

9. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie wprowadzenia zmian 

do budżetu gminy Mieroszów na 2013r.  

10. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie przystąpienia Gminy 

Mieroszów do opracowania i wdrażania planu gospodarki niskoemisyjnej w 

ramach Aglomeracji Wałbrzyskiej. 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie ustalenia sieci i granic 

obwodów publicznych szkół podstawowych i gimnazjum. 

12. Sprawozdanie z kontroli w zakresie celowości i prawidłowości wydatkowania 

środków w ramach zadania „e-urząd” w Urzędzie Miejskim w Mieroszowie 

(2009-2013). 

13. Odpowiedzi na pytania zadane na poprzedniej sesji. 

14. Odpowiedzi na zapytania, oświadczenia i wnioski radnych. 

15. Wolne wnioski, informacje, apele, w tym mieszkańcy. 

16. Zakończenie obrad. 

 

Ad.3.Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie nadania tytułu 

Honorowego Obywatela Gminy Mieroszów omówił Przewodniczący Rady 

Miejskiej Mieroszowa – Pan Ryszard Gubernat, informując, że 29 października 

2013 roku Radni Rady Miejskiej Mieroszowa złożyli wniosek nadanie tytułu ,,Honorowy 

Obywatel Gminy Mieroszów”  Panu Henrykowi Hnatiukowi. 

Pan Henryk Hnatiuk w latach 1971 – 1995 był dyrektorem Mieroszowskiego Ośrodka 

Kultury Camela a następnie instruktorem artystycznym Miejskiej Biblioteki Publicznej – 

Centrum Kultury w Boguszowie Gorcach. Był założycielem, instruktorem i choreografem 

ludowych zespołów pieśni i tańca ,,Camela” w Mieroszowie i ,,Boguszów ‘500” w 

Boguszowie Gorcach. Jest pomysłodawcom, organizatorem  i kierownikiem artystycznym  

Polsko-Czeskiego Klubu Artystycznego ,,ART.-STUDIO” w Mieroszowie i jednego z 

największych wydarzeń kulturalnych na pograniczu polsko-czeskim – Międzynarodowego 

Pleneru Artystycznego. Jako organizator, animator i działacz – twórca w prawie 25- 

letniej działalności dyrektora i animatora mieroszowskiej placówki łączył piękno z pracą  

i codziennym życiem. 
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Jest Laureatem Dolnośląskiej Nagrody Kulturalnej SILESIA Sejmiku Województwa 

Dolnośląskiego za rok 2013. 

Pasja, aktywność, czas poświęcany innym, umiejętność dzielenia się talentem i 

dostrzeganie tych talentów w innych, praca na rzecz ochrony dziedzictwa narodowego w 

pełni predysponują do nadania Panu Henrykowi Hnatiukowi tytułu ,,Honorowy Obywatel 

gminy Mieroszów”.  

 

Na sesję Rady Miejskiej przybył Radny – Pan Piotr Brzęcki. Stan obecnych 

Radnych 15. 

 

Następnie głos zabrał Pan Henryk Hnatiuk. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mieroszowa – Pan Ryszard Gubernat odczytał 

projekt uchwały i poddał go pod głosowanie. 

 

Uchwała Nr XLIX/232/13 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 28 listopada 2013r. 

w sprawie nadania tytułu Honorowego Obywatela Gminy Mieroszów Panu 

Henrykowi Hnatiukowi  została podjęta jednogłośnie. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 2 do tego protokołu. 

 

Ad.4.Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej Mieroszowa. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat poinformował, że 

protokół został sporządzony w terminie i wyłożony do wglądu w Biurze Rady 

Miejskiej. Do dnia dzisiejszego nikt nie zgłaszał uwag. 

 

Protokół z XLVIII sesji Rady Miejskiej z dnia 29 października 2013r. został 

przyjęty 13 głosami „za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymującymi się”. 

 

Ad.5.Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym – 

zapytania Radnych. 
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Odnosząc się do pkt. 9 sprawozdania Burmistrza, Radna – Pani Justyna 

Pichowicz zwróciła się z pytaniem jakie były ustalenia i decyzje na plenarnym 

posiedzeniu Komisji ds. ocen oddziaływania na środowisko we Wrocławiu 

dotyczące przedsięwzięcia polegającego na zmianie koncesji, a wydobycie 

melafiru ze złoża „Rybnica Leśna”. 

 

Odnosząc się do punktu 7 sprawozdania, Radny – Pan Piotr Brzęcki zwrócił się z 

prośbą o przybliżenie przebiegu spotkania z Komendantem Miejskim Policji w 

Wałbrzychu, Komendantem Komisariatu Policji w Mieroszowie, 

przedstawicielami Rady Sołeckiej i Sołtysa Nowego Siodła w sprawie konfliktu  

ze wspólnotą w miejscu pomieszczeń świetlicy sołeckiej. 

 

W odniesieniu do pkt. 4 sprawozdania, Radny – Pan Henryk Mizera zwrócił się  

z prośbą o szerszą informację na temat posiedzenia Powiatowej Rady Zatrudnienia. 

 

W odniesieniu do pkt. 6 sprawozdania Rady – Pan Henryk Mizera zwrócił się  

z prośbą o szerszą informację na temat posiedzenie Rady Samorządowej 

Aglomeracji Wałbrzyskiej. 

 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 do tego protokołu. 

 

Ad.6.Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej Mieroszowa omówił 

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz. 

 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do tego protokołu. 

 

Ad.7.Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Radny – Pan Piotr Brzęcki zwrócił się z pytaniami : 

- kto odbierał uzupełnienie nawierzchni asfaltowej przy ul. Miłej w Mieroszowie, 



 5 

- co ze znakiem drogowym przy ul. Mickiewicza, 

-czy są jakieś decyzje dotyczące rozpoczęcia budowy przez Towarzystwo 

Budownictwa Społecznego na terenie gminy, 

- czy została rozstrzygnięta sprawa własności mostu przy ul. Mickiewicza  

i ul. Wolności. 

 

Radna - Pani Justyna Pichowicz zwróciła się z pytaniami : 

- czy Burmistrz wystąpił z wnioskiem do Narodowego Funduszu Ochrony 

Środowiska na odwiert w Sokołowsku, 

- czy Burmistrz  rozmawiał z władzami Sanatoriów Dolnośląskich na temat 

likwidacji oddziału pulmonologii i związanych z tym zwolnień pracowników. 

 

Radny – Pan Mieczysław Wujda zwrócił się z pytaniami : 

- co z budową nowego centrum edukacyjno- sportowego przy ul. Hożej, 

-kiedy będzie zamontowana lampa oświetleniowa obok przystanku  

przy ul. Wałbrzyskiej, 

-czy został rozstrzygnięty przetarg na dostawę opału dla jednostek oświatowych na 

terenie gminy Mieroszów. 

 

Radny – Pan Ryszard Sierakowski zwrócił się z pytaniami : 

- kiedy zostanie przeprowadzony remont chodnika przy ul. Polnej w Mieroszowie, 

- czy są zaplanowane środki finansowe na remont toalet w Szkole Podstawowej  

w Mieroszowie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się do Burmistrza z pytaniem jak będzie  

w tym roku zorganizowany „Mikołaj” dla dzieci z terenu gminy. 

 

Ad.8.Projekt uchwał Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie wprowadzenia 

zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej 2013-2018 omówiła Skarbnik 

Gminy – Pani Małgorzata Prasek, informując, że załącznik nr 1 – Przepływy 

pieniężne i kwota długu w niniejszej uchwale otrzymuje nowe brzmienie, w 
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którym zaktualizowano dochody i wydatki w 2013r. Zmiany podyktowane są 

dostosowaniem do zgodności planu w tym zakresie z wielkościami ustalonymi w 

budżecie Gminy Mieroszów. 

W związku z wprowadzeniem do budżetu wolnych środków w wysokości 

165.123,87 zł zaktualizowano również kwotę przychodów. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Dorota Błażejowska otworzyła 

dyskusje w tym punkcie. 

 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod 

głosowanie przedstawiony projekt uchwały. 

 

Uchwała Nr XLIX/233/13 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 28 listopada 2013r. 

w sprawie wprowadzenia zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej 2013-2018 

została podjęta 15 głosami „za” ( jednogłośnie). 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 4 do tego protokołu. 

 

Ad.9.Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie wprowadzenia zmian do 

budżetu gminy Mieroszów na 2013r. omówiła Skarbnik Gminy – Pani Małgorzata 

Prasek, informując, że przyczyną zmian w budżecie po stronie dochodów jest zwiększenie w 

rozdziale 70005 Gospodarka gruntami i nieruchomościami § 0750 Dochody z najmu i 

dzierżawy składników majątkowych o kwotę 6.146,00zł na podstawie umowy na wynajem 

pomieszczeń świetlicy środowiskowej. Kwotę tą przeznacza się na doposażenie świetlicy – 

rozdział 85154 Przeciwdziałanie alkoholizmowi § 4210 Zakup materiałów i wyposażenia. 

Dochody z tytułu najmu w kwocie 2.000,00zł dotyczą wynajmu świetlicy sołeckiej w 

Sokołowsku. Przeznacza się je na wydatki sołectwa w rozdziale 92109 Domy i ośrodki 

kultury, świetlice i kluby § 4210 Zakup materiałów i wyposażenia 1.000.00zł na zakup 

materiałów do remontu świetlicy oraz w rozdziale 92195 Pozostała działalność § 4210 Zakup 

materiałów i wyposażenia 1.000.00zł na organizację imprezy integracyjnej. Zwiększenie 
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dochodów w tym samym rozdziale w § 0970 Wpływy z różnych dochodów o kwotę 

3.050,15zł następuje na skutek przyznanego gminie odszkodowania w związku z zalaniem 

sali przy ul. Hożej. 

Po analizie realizowanych dochodów w rozdziale 70005 Gospodarka gruntami  

i nieruchomościami § 0760 Wpływy z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego 

w prawo własności wystąpiła możliwość zwiększenia planu o 23.000,00zł. Jednocześnie 

dochody w § 0770 Wpływy z tytułu odpłatnego nabycia prawa własności zmniejsza się o tą 

samą kwotę. 

W rozdziale 75023 Urzędy gmin (miast i miast na prawach powiatu) zwiększa się dochody w 

§0970 Wpływy z różnych dochodów o kwotę 1.600,00zł – co dotyczy wynagrodzenia 

płatnika w związku z terminowym przekazaniem zaliczki na pdof. 

Przyczyną zwiększenia dochodów w rozdziale 80104 Przedszkola jest przesunięcie części 

środków nie przekazanych w roku 2012 na rok 2013. Dotyczy to środków w wysokości 

31.395,00zł na realizację zadania pn. „Bo jakie początki takie będzie wszystko”, które po 

stronie wydatków zostaną ujęte w poszczególnych paragrafach zgodnie z harmonogramem 

projektu. 

Wprowadzono do budżetu wolne środki w kwocie 165.123,87zł zwiększając przychody.  

Po stronie wydatków zmiany dotyczą zwiększenia wydatków, których przewidywane 

wykonanie do końca roku 2013 będzie wyższe niż planowano: 

•••• rozdział 90015 Oświetlenie ulic, placów i dróg § 4260 Zakup energii – zwiększenie 

o kwotę 12.000,00zł na opłaty za oświetlenie ulic, 

•••• rozdział 71035 Cmentarze § 4300 Zakup usług pozostałych  - zwiększenie o kwotę 

5.000,00zł w związku ze zmianą umowy na zarządzanie cmentarzem, 

•••• rozdział 70005 Gospodarka gruntami i nieruchomościami § 4530 Podatek od towarów 

i usług -  zwiększenie o kwotę 82.477,27zł na opłaty z tytułu podatku vat od 

dokonanych sprzedaży, 

•••• rozdział 70004 Różne jednostki obsługi gospodarki finansowej § 4270 Zakup usług 

remontowych -  zwiększenie o kwotę 67.123,87 zł na remonty, ponieważ założony 

plan nie uwzględniał wszystkich potrzeb, w szczególności nakładów remontowych na 

zasobie mieszkaniowym, 

•••• rozdział 85415 Pomoc materialna dla uczniów – zwiększenie o kwotę 3.172,88zł 

dotyczy rozliczenia po terminie dotacji na stypendia i dokonanego zwrotu 
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niewykorzystanych środków w kwocie 3.138,88 zł (§ 2910 Zwrot dotacji oraz 

płatności) oraz zapłaty odsetek 34,00 zł (§ 4580 Pozostałe odsetki). 

Z rezerwy ogólnej zostały uruchomione środki w wysokości 10.000,00 zł zmniejszające plan 

wydatków w rozdziale 75818 Rezerwy ogólne i celowe . Środki te planuje się przeznaczyć na 

wydatki związane z ochroną zabytków – wykonanie witraża w kościele parafialnym – 

rozdział 92120 Ochrona zabytków i opieka nad zabytkami § 2720 Dotacje celowe z budżetu 

na dofinansowanie prac remontowych i konserwatorskich obiektów zabytkowych przekazane 

jednostkom niezaliczanym do sektora finansów publicznych.   

Część środków przeznaczonych na wynagrodzenia dla przejętych pracowników 

zlikwidowanego ZOSz z rozdziału  75023 Urzędy gmin (miast i miast na prawach powiatu) § 

4010 Wynagrodzenia osobowe pracowników w kwocie 12.000,00zł przesuwa się do rozdziału 

75075 Promocja jst na organizację Mikołaja dla dzieci z gminy Mieroszów. 

Zabezpieczone środki w wysokości 13.500,00 zł w rozdziale 01095 Pozostała działalność na 

wykonanie zadania pn. „Opracowanie inwentaryzacji lasów” dla lasów stanowiących 

własność Gminy Mieroszów przesuwa się do rozdziału 02001 Gospodarka leśna – 

właściwego dla tego typu wydatków. 

Powyższe zmiany po stronie dochodów i wydatków są niezbędne do przeprowadzenia w 

budżecie gminy, co jest wyłączną kompetencją organu stanowiącego, w związku z 

powyższym podjęcie uchwały w przedmiotowej sprawie jest uzasadnione. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Dorota Błażejowska poinformowała, że 

projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany 

pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusje w tym punkcie. 

 

W dyskusji głos zabrali : 

 

Radny – Pan Piotr Brzęcki zwrócił się z pytaniem w którym miejscu nastąpiło zalanie 

hali sportowej przy ul. Hożej. 

 

Z-ca Burmistrza – Pani Dorota Bekier odpowiadając na powyższe pytanie 

poinformowała, że zalanie dotyczy pomieszczenia socjalnego i szatni. 
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W związku z wyczerpaniem dyskusji w tym punkcie Przewodniczący Rady Miejskiej 

odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie. 

 

Uchwała Nr XLIX/234/13 Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie wprowadzenia zamian 

do budżetu gminy Mieroszów na 2013r. została podjęta 14 głosami „za” (Radny – Pan 

Michał Sowa był nieobecny na sali podczas głosowania). 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 5 do tego protokołu. 

 

Ad.10.Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie przystąpienia Gminy 

Mieroszów do opracowania i wdrażania planu gospodarki niskoemisyjnej  

w ramach Aglomeracji Wałbrzyskiej omówił Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej 

Laszkiewicz, informując, że zgodnie z zapisami Projektu RPO WD na lata 2014-2020, 

posiadanie Planu Gospodarki Niskoemisyjnej będzie warunkiem koniecznym przy 

ubieganiu się o dofinansowanie w ramach Priorytetu inwestycyjnego: Wdrażanie strategii 

niskoemisyjnych (PI 4.5), gdzie wsparciem objęte będą m.in. projekty związane  

ze zrównoważoną mobilnością miejską i podmiejską dotyczące zakupu niskoemisyjnego 

taboru szynowego i autobusowego dla połączeń miejskich i podmiejskich oraz 

kolejowego do obsługi połączeń wewnątrz aglomeracyjnych a także inwestycje 

ograniczające ruch drogowy w centrach miast np. P&R, zintegrowane centra 

przesiadkowe, ścieżki rowerowe, itp., uzupełnione poprzez inwestycje związane z 

energooszczędnym oświetleniem miejskim wraz zastosowaniem systemów zarządzania 

ruchem i energią. W ramach priorytetu możliwe do realizacji będą również publiczne 

inwestycje w zakresie budownictwa pasywnego w budynkach użyteczności publicznej. 

W przypadku pozostałych Priorytetów inwestycyjnych Osi Priorytetowej 3 Gospodarka 

Niskoemisyjna, przy wyborze projektów do dofinansowania preferowane będą projekty 

zgodne z planami dotyczącymi gospodarki niskoemisyjnej. Dotyczy to m.in. priorytetu 

„Efektywność energetyczna w budynkach publicznych i sektorze mieszkaniowym” (PI 

4.3). Dodatkowo, zgodnie z opracowanymi przez MRR „Zasadami realizacji 

Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych w Polsce”, w zależności od uzgodnień z KE 

posiadanie Planu Gospodarki Niskoemisyjnej może warunkować możliwość realizacji 

przez gminę/ na ternie gminy projektów w ramach priorytetów inwestycyjnych PL 4.3 

oraz PL 4.5 w ramach POIiŚ 2014-2020. W przypadku gmin wchodzących w skład 

Związku ZIT, może to zatem warunkować możliwość realizacji wskazanych w Strategii 
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ZIT projektów komplementarnych realizowanych w formule poza ZIT w ramach POIiŚ 

2014-2020.  

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Dorota Błażejowska poinformowała, że 

projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany 

pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat otworzył dyskusje w tym 

punkcie. 

W dyskusji głos zabrali : Rady – Pan Piotr Brzęcki, Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej 

Laszkiewicz. 

 

W związku z wyczerpaniem dyskusji w tym punkcie Przewodniczący Rady Miejskiej – 

Pan Ryszard Gubernat poddał pod głosowanie pomówiony projekt uchwały. 

 

Uchwała Nr XLIX/235/13 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 28 listopada 2013r. w 

sprawie w sprawie przystąpienia Gminy Mieroszów do opracowania i wdrażania 

planu gospodarki niskoemisyjnej w ramach Aglomeracji Wałbrzyskiej została 

podjęta 13 głosami „za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymującymi się”. 

 

Zaopiniowany projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do tego protokołu. 

 

Radny – Pan Michał Sowa opuścił sesję Rady Miejskiej. Stan obecnych Radnych – 14.  

 

Ad.11.Sprawozdanie z kontroli w zakresie celowości i prawidłowości 

wydatkowania środków w ramach zadania „e-urząd” w Urz ędzie Miejskim  

w Mieroszowie (2009-2013) omówiła Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – 

Pani Justyna Pichowicz. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat otworzył dyskusje w 

tym punkcie. 

 

W dyskusji głos zabrali : 
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Burmistrz Mieroszowa  w odniesieniu do przedstawionego sprawozdania Komisji 

Rewizyjnej poinformował, że w 2002r. w ogóle nie było mowy o informatyzacji w 

Urzędzie. Było kilka komputerów, które w ogóle nie współpracowały ze sobą. Nie 

było oprogramowania w układzie obsługi urzędu i obsługi interesantów. Na dzisiaj 

jest wiele spraw rozwiązanych i obsługa informatyczna w urzędzie jest zamknięta i 

program e-urząd jest realizowany w pełnym zakresie. W urzędzie funkcjonuje sieć, 

każde stanowisko jest wyposażone w sprzęt komputerowy. Znaczna część jest 

wyposażona w oprogramowania. Wiąże się z tym również wiele problemów 

ponieważ Gmina korzysta z programów, które są autorstwa firm zewnętrznych. Te 

sprawy również są porządkowane na bieżąco. Poza tym obsługa informatyczna w 

Urzędzie jest prowadzona w ograniczonym zakresie. Nie ma komórki zajmującej 

się tylko informatyzacją. W Urzędzie jest zatrudniony informatyk na ½ etatu, 

ewentualnie umowa zlecenie z firmą, która prowadzi obsługę. W związku z tym 

nie było takiej sytuacji, że gmina miała pełną diagnozę sytuacji, która ma miejsce 

w Urzędzie  w całokształcie tj. sieć, oprzyrządowanie, oprogramowanie i 

funkcjonowanie tego systemu w całym obiekcie. Firmie, która obecnie obsługuje 

Urząd w zakresie informatycznym zostało zlecone przygotowanie diagnozy, która 

pokazała co jest, co być powinno i do czego należy dojść w określonym czasie. To, 

co Komisja zawarła w swoim protokole, wynika właśnie z tej analizy. Na dzień 

dzisiejszy funkcjonuje już e-pułap, który pozwala składać wnioski. Jest jeszcze 

wiele problemów, jak chociażby główny serwer. Niestety brakuje środków 

finansowych, żeby można było zabezpieczyć wszystkie potrzeby wnikające z 

diagnozy. 

 

Odpowiadając na pytanie  Pani Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej, Skarbnik 

Gminy – Pani Małgorzata Prasek zauważyła, że potrzeby wynikające z diagnozy są 

realizowane na bieżąco, po uzgodnieniu co należy realizować w pierwszej 

kolejności i czy gminę na to stać. W pierwszej kolejności były realizowane sprawy 

związane z wymianą serwera. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej zauważył, że w Polsce bardzo mało gmin ma 

wprowadzony ten system. Poza tym w takich małych gminach jak Mieroszów ten 

system się nie sprawdza.  

 

Pani Skarbnik zaznaczyła, że gdyby nawet elektroniczny obieg dokumentów 

działał w Urzędzie, to nie zwalnia on z systemu papierowego. Dla pracowników 

oznacza to dodatkową prace.  

 

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz zauważył, że trzeba 

uzupełnić sprzęt informatyczny i oprogramowania w Urzędzie, tak żeby każda 

komórka mogła realizować zadania ustawowe. Do dzisiaj w tej kwestii było wiele 

problemów np. w dziale gospodarki nieruchomościami i ewidencji gruntów.  

Te problemy zostały już po części rozwiązane. Są również problemy w referacie 

finansowym ponieważ cały system podatkowy, opłat itp. To też wymagało nowych 

opracowań ponieważ brakowało pewnych elementów, które miały wpływ na 

funkcjonowanie całego systemu. Zamierzenia są takie, żeby każda komórka była 

na tyle wyposażona, żeby nie przeszkadzało to w normalnej, bieżącej działalności.  

 

W związku z wyczerpaniem dyskusji w tym punkcie Przewodniczący Rady 

Miejskiej przeszedł do omawiania kolejnego punktu. 

 

Materiał dotyczący kontroli w zakresie celowości i prawidłowości wydatkowania 

środków w ramach zadania „e-urząd” w Urzędzie Miejskim w Mieroszowie (2009-

2013) stanowi załącznik nr 6 do tego protokołu. 

 

Ad.12.Odpowiedzi na pytania zadane na poprzedniej sesji. 

 

Burmistrz Mieroszowa poinformował, że na poprzedniej sesji była złożona 

interpelacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w sprawie usunięcia bocianiego 

gniazda.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej zauważył, że z pisma, które otrzymał nie wynika 

czy to gniazdo zagraża bezpieczeństwu. Poza tym w interpelacji nie chodziło oto, 

żeby zlikwidować gniazdo całkowicie, tylko zrobić podwaliny pod nowe. 

 

Burmistrz Mieroszowa poinformował, że w tym roku gmina zwróci się o opinię 

w tej sprawie do ornitologów. Natomiast realizacja nastąpi w przyszłym roku. 

 

Ad.13.Odpowiedzi na zapytania, oświadczenia i wnioski radnych. 

 

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz odniósł się do pytań 

dotyczących sprawozdania : 

W odpowiedzi na zapytanie Radnej – Pani Justyny Pichowicz w sprawie 

spotkania na temat przedłużenia koncesji dla KSS Bartnica odpowiedzi udzieliła 

Kierownik – Pani Iwona Bukowska, informując że po uzgodnieniach wstępnych, 

gdzie został określony zakres raportu, opracowany i wstępnie przedłożony do 

Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska, został uzupełniony. Ponieważ  

Dyrektor Regionalny nie odniósł się do tego dokumentu, został on przedstawiony 

Regionalnej Komisji ds. oddziaływania na środowisko. Ta komisja odbyła się w 

poniedziałek. Był tam przedyskutowany zakres tego raportu i komisja 

zaopiniowała go pozytywnie. Po przedłożeniu tego raportu odbędą się konsultacje 

społeczne. 

 

W odpowiedzi na zapytanie Radnego – Pana Piotra Brzęckiego jakie są ustalenia 

w sprawie interwencji mieszkańców Nowego Siodła, dotyczącej dalszego 

funkcjonowania świetlicy wiejskiej Burmistrz Mieroszowa poinformował, że 

zgodnie z sugestią Pana Przewodniczącego Rady Miejskiej zorganizował spotkanie 

z udziałem Komendanta Głównego Policji, Komendanta Komisariatu Policji w 

Mieroszowie. Na spotkaniu zostały wyjaśnione wszystkie elementy dotyczące 

konfliktu funkcjonowania świetlicy. Wnioski ze spotkania były takie, że policja 

otrzymując wezwanie na interwencje, to zgodnie z zasadami  musi wszcząć 

postępowanie. Jeżeli interwencje są niezasadne to osoby interweniujące mogą być 
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pociągnięte do odpowiedzialności. Komendant Główny zobowiązał Komendanta 

Komisariatu do odbycia spotkania informacyjno – instruktażowego w odniesieniu 

do obu stron konfliktu czyli współwłaściciela budynku mieszkalnego, gdzie 

znajduje się świetlica i przedstawicieli sołectwa. Takie spotkanie zostało 

zaplanowane na środę w Urzędzie Miejskim. Do spotkania nie doszło ponieważ 

współwłaściciel nie wyraził zgody na udział. 

 

 

W odpowiedzi na pytanie Radnego – Pana Piotra Brzęckiego czego dotyczył 

aneks do umowy związanej z urządzeniami sportowo – rekreacyjnymi, Burmistrz 

Mieroszowa - Pan Andrzej Laszkiewicz, informując że ten aneks dotyczył tylko 

zmiany terminu rozliczenia zadania. 

 

W odpowiedzi na pytanie Radnego – Pana Henryka Mizery, dotyczące 

posiedzenia Powiatowej Rady Zatrudnienia odpowiedzi udzielił Burmistrz 

Mieroszowa informując, że na tym spotkaniu odbyła się dyskusja na temat 

problematyki bezrobocia. Została przedstawiona analiza, z której wynikało, że od 

początku roku bezrobocie na terenie powiatu wałbrzyskiego spadło o 4 punkty 

procentowe. Działania Powiatowego Urzędu Pracy były ukierunkowane na 

pozyskiwaniu środków pomocowych. 

 

Na pytanie Radnego – Pana Henryka Mizery dotyczące samorządowej Rady 

Aglomeracji Wałbrzyskiej odpowiedzi udzielił Burmistrz Mieroszowa, informując 

że w zakresie Zintegrowanego Programu Inwestycji na lata 2014-2020 powstał taki 

dokument na podstawie Strategii Aglomeracji Wałbrzyskiej. Ten dokument został 

przedłożony zarządowi województwa i jest z października tego roku uchwała 

województwa dotycząca  ZIT-ów, które będą funkcjonowały oprócz Regionalnego 

programu Operacyjnego Województwa Dolnośląskiego. Teraz zostaną 

zweryfikowane środki, które pierwotnie zostały zaproponowane dla regionu 

dolnośląskiego. Z informacji wynika, że dotychczas zarząd województwa 

przewidział ponad 2 miliardy euro, ale te środki będą jeszcze zwiększone. 
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Następnie Burmistrz Mieroszowa odniósł się do pytań radnych zadanych w 

punkcie 7. 

 

Na pytania Radego – Pana Piotra Brzęckiego odpowiedzi udzieliła Kierownik 

Referatu Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska – Pani Iwona Bukowska, 

informując, że w związku z budową dyskontu było wykonane przyłącze do 

kanalizacji sanitarnej i  ten wykonawca miał odtworzyć nawierzchnię. W związku 

z tym, że nawierzchnia nie została wykonana należycie robota nie została 

odebrana. Jeżeli chodzi o znak drogowy przy moście na ul. Mickiewicza, to 

przynależy on do drogi głównej czyli do Generalnej Dyrekcji Dróg i Autostrad. 

Gmina wystąpiła do nich o zmianę oznakowania.  

Nadal trwa korespondencja mająca ustalić kto jest właścicielem mostu przy ul. 

Mickiewicza  

 

W odpowiedzi na pytanie Radnego – Pana Mieczysława Wujdy w sprawie 

punktu oświetleniowego przy ul. Wałbrzyskiej odpowiedzi udzieliła Kierownik – 

Pani Iwona Bukowska, informując że samo wykonawstwo to kwestia tygodnia 

pracy, natomiast przejście całej procedury jest dość trudne i wymaga czasu. 

Umowa z wykonawcą została podpisana 10 maja br. Po uzyskaniu niezbędnych 

zaświadczeń wykonawca wystąpił do Generalne Dyrekcji Dróg i Autostrad  

o wytyczne do projektowania, o uwzględnienie projektu. W międzyczasie dostał 

różne nakazy na opracowanie dodatkowych ekspertyz. Między innymi była taka 

opinia, że należy wykonać projekt opinii co do bezpieczeństwa. Z tych 

dokumentów wynika, że należy pobudować przed i za słupem oświetleniowym  

30 metrów barierki ochronnej. Ostatnia opinia w tej sprawie wpłynęła do gminy  

30 listopada br. To są dopiero wytyczne do projektowania. W tej chwili 

wykonawca wystąpił z wnioskiem do Urzędu Wojewódzkiego o wydanie 

pozwolenia na budowę. 
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Kierownik – Pani Iwona Bukowska poinformowała również, że na opał 

dostarczany  do placówek oświatowych na terenie gminy został ponownie 

przeprowadzony przetarg. Poprzednie umowy zostały wypowiedziane oraz 

naliczone kary zgodnie z zawartymi umowami. Zostały podpisane nowe umowy z 

placówkami. Opał będzie dostarczała firma „AMA” . Ta firma przez ostatnie dwa 

lata dostarczała opał do placówek i nie było co do tego zastrzeżeń. 

 

Na pytanie Radnego – Pana Piotra Brzęckiego w sprawie TBS- u Kamienna 

Góra odpowiedzi udzielił Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz, 

informując że w październiku odbyło się spotkanie z Panem Prezesem Niemasem i 

z Radnymi. Na tym spotkaniu były przekazywane informacje na temat możliwości 

zabudowy pierzei. To jednak musi być poprzedzone uchwałą proceduralną podjętą 

przez Radę Miejską.  

 

W odpowiedzi na pytanie Radnego – Pana Piotra Brzęckiego na temat rozwiązań 

sprzedaży bądź wydzierżawienia hali przy ul. Sportowej w Mieroszowie 

odpowiedzi udzielił Burmistrz Mieroszowa informując, że wycena została już 

przygotowana i będzie ogłoszony przetarg na początku przyszłego roku na 

sprzedaż nieruchomości. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się z pytaniem czy była rozpatrywana 

inna forma zagospodarowania tego budynku np. dzierżawa. 

 

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz poinformował, że nie ma 

możliwości przygotowania wyceny na dzierżawę ponieważ biegła, która zajęła się 

wyceną nie ma w tym zakresie odniesienia. W związku z tym nie ma takiej 

możliwości. Była prowadzona rozmowa z przedstawicielami Fundacji SPEKTRA, 

która jest zainteresowana ewentualnym przejęciem, najlepiej nieodpłatnie. 

 

Na pytanie Radnej – Pani Justyny Pichowicz dotyczące wniosku do Narodowego 

Funduszu Ochrony Środowiska o środki na odwiert w Sokołowsku odpowiedzi 
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udzielił Burmistrz Mieroszowa, informując że gmina prowadziła rozmowy z 

Narodowym Funduszem, podczas których została wynegocjowana zasada, że 

wnioskodawcą będzie DOL Wojewódzki i w tym zakresie został przygotowany 

wniosek do Narodowego Funduszu. Wniosek został przekazany na spotkaniu z 

Geologiem Wojewódzkim. Problem powstał w trakcie uzgodnień, ponieważ osoba 

która się tym zajmowała z ramienia Narodowego Funduszu odeszła. Po 

rozmowach z Panem Tutajem okazało się, że są problemy na styku Województwo 

Dolnośląskie a Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska. Ze strony gminy 

wszystko zostało dopełnione w tym zakresie. 

 

Na pytanie Radnej – Pani Justyny Pichowicz  w sprawie zwolnień pracowników i 

likwidacji oddziału pulmonologii w Sokołowsku odpowiedzi udzielił Burmistrz 

Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz, informując że w tej sprawie rozmawiał z 

Panią Prezes, która poinformowała, że w związku z tym, iż Spółka Sanatoria 

Dolnośląskie została dokapitalizowana w kwocie 5 mln. zł na remont i 

modernizację obiektu „Biały Orzeł”. Konsumpcja tych środków nie jest możliwa 

przy obecnie funkcjonującym oddziale. W związku z tym odbyło się spotkanie, na 

którym zaproponowano, żeby cały oddział szpitalny z „Białego Orła” przenieść do 

Wałbrzycha z dniem 1 stycznia 2014r. wraz z pracownikami oddziału 

pulmonologicznego, w takim układzie jak mają podpisane umowy. Po remoncie w 

tym oddziale powstanie rehabilitacja pulmonologiczna i będą oddziału ZOL-u. 

 

Na pytanie Radnego – Pana Mieczysława Wujdy w sprawie rozbudowy centrum 

sportowo – edukacyjnego przy ul. Hożej o placówkę oświatową, odpowiedzi 

udzielił Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz, informując, że na 

dzisiaj nie ma możliwości, żeby gmina uzyskała pomoc finansową. Temat tej 

inwestycji został zgłoszony do ZIT-u w ramach Aglomeracji Wałbrzyskiej. Jedyne 

możliwości, które będą na realizację tej inwestycji to w ramach nowych środków z 

Unii Europejskiej. 
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Na pytanie Radnego – Pana Ryszarda Sierakowskiego w sprawie remontu 

chodnika przy ul. Polnej odpowiedzi udzielił Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej 

Laszkiewicz, informując że jeżeli możliwości finansowe pozwolą to chodniki będą 

wyremontowane w przyszłym roku. Odbędzie się to etapami, tam gdzie jest 

najgorszy ich stan.  

Na kolejne pytanie w sprawie zaplanowania środków na remont toalet w budynku 

szkolnym w Mieroszowie odpowiedzi udzielił Burmistrz Mieroszowa informując, 

że generalnie jest to sprawa dyrektora tej placówki. Środki na remonty w szkołach 

są planowane. 

 

W związku z pytaniem Przewodniczącego Rady o przygotowania do „Mikołaja” 

dla dzieci z terenu gminy Mieroszów, Burmistrz Mieroszowa poinformował, że 

paczki dla dzieci zostaną przekazane do placówek oświatowych. W dniu 6 grudnia 

również Mieroszowskie Centrum Kultury przygotuje imprezę mikołajkową na sali 

przy ul. Hożej. Niezależnie od tego również sołectwa przygotowują dla swoich 

dzieci paczki. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się z pytaniem dlaczego w tym roku 

zrezygnowano z imprezy pod urzędem. 

 

Burmistrz Mieroszowa poinformował, że sprawa organizacji „Mikołaja” jest 

jeszcze otwarta i jeżeli Pan Przewodniczący uważa, że „Mikołaj” powinien zacząć 

się świętowaniem pod urzędem to nie ma problemu. Będzie jeszcze zorganizowane 

spotkanie, na którym zostaną ustalone szczegóły. 

 

Ad.14.Wolne wnioski, informacje, apele, w tym mieszkańcy. 

 

Na pytanie Radnego – Pana Piotra Brzęckiego w sprawie podpisania umowy z 

Panem Stanisławem Kuźniarem na zabezpieczenie osuwiska, Burmistrz 

Mieroszowa poinformował, że podpisanie umowy na realizację tego zadania nie 

ma nic wspólnego z pełnieniem przez Pana Kuźniara funkcji Przewodniczącego 
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Rady Nadzorczej Spółki ZGKiM. To jest zlecenie gminy w ramach zarządzania 

kryzysowego. 

 

Radny – Pan Henryk Mizera zwrócił się z pytaniem kiedy będzie możliwy 

remont ul. Wysokiej. 

 

Burmistrz Mieroszowa poinformował, że w zakresie ww. ulicy są uruchomione 

procedury zmiany studium a później zmiany planu zagospodarowania 

przestrzennego.  

 

Ad.15. Zakończenie obrad. 

      W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej 

zamknął XLIX sesję Rady Miejskiej dziękując wszystkim za przybycie. 

  

 Protokołowała :  

A. Podgórska  

 

 


